

Mempamerkan Bentuk Badan Langsing Untuk Wanita

Helo, salam sejahtera kepada semua ahli-ahli **K-LINK**! Saya ingin berkongsi tentang cara membantu wanita mewujudkan bentuk badan yang sempurna dalam isu ini. Memiliki bentuk badan langsing yang ideal merupakan impian bagi semua wanita, tetapi ia bukan mudah hendak membentuk tubuh yang sempurna kerana ia memerlukan keazaman yang kuat dan mengambil masa panjang di samping sentiasa bersenam dan mengekalkan diet yang seimbang. Dengan adanya sehelai baju pelangsing badan yang berkualiti pasti dapat membantu anda membina bentuk badan yang sempurna dan langsing. Adakah anda memahami tentang baju pelangsing badan? Marilah lihat anggapan salah yang biasa dijumpai dan difahami oleh orang ramai terhadap baju pelangsing badan.

Kekeliruan 1: Lebih ketat, lebih efektif

Jika pakai baju pelangsing yang terlalu ketat akan menyebabkan perubahan bentuk payudara, mempengaruhi pernafasan dan kesukaran untuk bergerak, malah juga boleh menyebabkan masalah kulit.

Kekeliruan 2: Lebih lama dipakai, lebih berkesan

Baju pelangsing tidak akan memberi kesan banyak jika pakai dalam masa pendek, tapi dengan pakai dalam masa panjang ia akan menyebabkan ketidaklancaran peredaran darah dan metabolisme yang tidak baik. Pakar mencadangkan bahawa jangan memakai baju pelangsing lebih daripada 8 jam sehari.

Kekeliruan 3: Pakai baju pelangsing menurunkan berat badan

Baju pelangsing mempunyai kesan tersekat badan yang membantu anda mengawal selera makan untuk mencapai kesan menurunkan berat badan. Walaupun ia ada kesan melangsingkan badan tetapi baju pelangsing bukannya baju untuk menurunkan berat badan. Penurunan berat badan perlulah kurang makan dan banyakkan senaman, baju pelangsing hanya adalah suatu produk tambahan saja.

Kekeliruan 4: Hanya orang sudah berumur perlu pakai baju pelangsing

Wanita yang ingin memulihkan bentuk badan selepas bersalin, ataupun ingin melangsingkan ukuran bentuk badan yang tidak standard seperti payudara yang rata, punggung melentur, paha yang besar dan menghilangkan lemak pada bahagian tertentu perlulah pakai baju pelangsing.

Pakai Dengan Sihat Dan Yakin

Dengan itu, kami ingin mencadangkan *Body Slimming Undergarment* kepada semua, kerana ia telah menggabungkan 5 fungsi utama dalam 1: sinaran inframerah jauh, gelombang magnetik, ion negatif, ion kuprum dan serat anti-kuman yang dapat bantu mengawal dan meningkatkan peredaran darah dalam badan, maka anda kini dapat mencapai bentuk badan yang sempurna dengan pakai lebih sihat dan yakin.

Manfaat



- **Sinaran inframerah jauh** dapat meningkatkan peredaran darah, metabolisme, membakar lemak berlebihan dan kalori-kalori berlebihan, seterusnya membentuk semula potongan badan
- **Gelombang magnetik** digunakan untuk meningkatkan kadar metabolisme, peredaran darah dan mengawal sistem saraf autonomik bagi membentuk tubuh badan yang sihat dan cantik
- **Ion negatif** mempunyai fungsi pensterilan antibakteria yang sangat baik
- **Ion kuprum** dapat membantu menghilangkan bau yang kurang menyenangkan
- **Fiber anti-kuman** membantu menghalang pertumbuhan bakteria, diperbuat daripada bahan elastik yang tinggi membekalkan keselesaan yang baik, tahan lasak dan anti-pergulungan



Cik Fiona Ho

Pengurus Kanan Kecantikan **K-LINK International**

- Perunding Kecantikan, Jurusolek Profesional & Jururias Tangan dan Kuku
- 13 tahun pengalaman dalam bidang kecantikan dan 10 tahun pengalaman dalam memberi ceramah dan bengkel kecantikan serta menawarkan khidmat perundingan kecantikan di **K-LINK International**